
Öste råke *

Interpellationssvar

Kommunstyrelsens ordförande Till Kommunfullmäktige
Michaela Fletcher

Datum 20|9-O9-|6
_

Dnr KS 20I9/0020 1%:qu

Svar på interpellation nr I I/20I9 från Ann-Christine Furustrand (S)
-

Arvoden för interna politiska möten

Sammanfattning

I en interpellation väckt i Kommunfullmäktige framställer oppositionsrådet ett antal frågor mot
bakgrund av en granskning man gjort om arvoden.

Svar:

1) Vi följer det av kommunfullmäktige antagna regelverket och bestämmelser.

Det är inte ”partünterna” möten det handlar om, utan en bildad avdelning/beredning av kommande
ärenden i Kommunstyrelsen. De som Jitter z' denna bmdnz'ng ärgruppledareför mpektz'øepan'z' 2' den ;grande
Alliansen z' Kommumyre/Ien. Då det är ett sammanträde ska arvode utgå. Bilägger beredningsprocessen
som inte är det minsta hemlig, de svar oppositionsrådet har fått samt arvodesbestämmdserna.

2) Vi följer det av Kommunfullmäktige antagna regelverket och bestämmelser.

Således anser jag att det följer med det ansvar och det uppdrag som Alliansen tillsammans har att

styra kommunen för österåkersbornas bästa.

3) Jag anser att arvoden ska utgå för sammanträden där deltagarna är kallade.

4) Återigen - Vi följer det av Kommunfullmäktige antagna regelverket och bestämmelser. Enligt

paragraf 22 i arvodesbestämmelserna kan ett sådant organ bildas.

5) I likhet med andra former av avdelningar/beredningar, tex. presidieberedningar, är en beredning
inget beslutande organ utan just en beredning. Enligt KL 3 kap 5§ 3 st. framgår också detta. Då det
rör en beredning skrivs inga protokoll.m
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